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Protokół 

z obrad XXXV sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Halinowie 

w dniu 19 kwietnia 2013 roku 

1. Otwarcie obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński odczytał wniosek 

Burmistrza Halinowa Adama Ciszkowskiego
1
 z dnia 15 kwietnia 2013 r. na podstawie, którego 

została zwołana sesja.  

Następnie o godzinie 16
10 

otworzył obrady XXXV sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej 

w Halinowie. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński po odczytaniu listy 

obecności
2
 stwierdził quorum Rady w liczbie 15 radnych i uznał prawomocność obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński przedstawił porządek 

obrad
3
 i otworzył dyskusję.  

Radna p. Edyta Woźniakowska zwróciła się z wnioskiem o: 

 wprowadzenie nowego punktu do porządku obrad „Dyskusja i przyjęcie uchwały 

w sprawie przeprowadzenia konsultacji na terenie całego Sołectwa Cisie w sprawie 

zmiany odwodu szkolnego dla gimnazjum”, jako punkt nr 8. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski złożył wniosek formalny w sprawie ogłoszenie 

10 minutowej przerwy w celu spotkania z Klubem Radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński ogłosił przerwę  

o godz. 16
14

. Obrady wznowiono o godz. 16
25

. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że nie przyjmuje wniosku radnej 

p. Edyty Woźniakowskiej oraz poprosił, aby porządek obrad pozostał bez zmian. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusje. 

Głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad  

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13,  

przeciw – 0,  
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wstrzymujących się – 0,  

Wniosek został przyjęty. 

Radna p. Edyta Woźniakowska nie brała udziału w głosowaniu. 

Nieobecni na sali Radni: p. Dawid Wojda. 

Porządek obrad XXXV sesji nadzwyczajnej w dniu 19 kwietnia 2013 roku: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Informacja kierownika MOPS w Halinowie pt. ”Ocena zasobów pomocy społecznej”. 

5. Podjęcie uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania tytułu Honorowego 

Obywatela Gminy Halinów – Druk Nr 327. 

6. Podjęcie uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania tytułu Honorowego 

Obywatela Gminy Halinów – Druk Nr 328. 

7. Podjęcie uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania honorowego wyróżnienia 

„Zasłużony dla Gminy Halinów” – Druk Nr 329. 

8. Podjęcie uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie założenia Gimnazjum  

z Oddziałami Dwujęzycznymi w Brzezinach – Druk Nr 330. 

9. Podjęcie uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie ustalenia Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Halinów – Druk Nr 331. 

10. Zamknięcie sesji. 

4. Informacja kierownika MOPS w Halinowie pt. ”Ocena zasobów pomocy 

społecznej” 

Informację pt. ”Ocena zasobów pomocy społecznej
4
” przedstawili: Sekretarz Halinowa 

p. Robert Grubek oraz p. Ewa Jaroszkiewicz – pracownik MOPS. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radna p. Anna Ludwiniak zadała pytanie odnośnie znaczenia „0” oraz „X” w tabelach 

przedstawionej informacji. 

Pani Ewa Jaroszkiewicz w odpowiedzi poinformowała, że jeśli informacja nie dotyczy 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Halinowie, to wpisuje się „0”, jeśli informacja 

odnosi się do Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie i nie dotyczy w ogóle ośrodków pomocy, 

to wpisuje się X. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusje. 
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5. Podjęcie uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania tytułu 

Honorowego Obywatela Gminy Halinów – Druk Nr 327 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński przywitał prawnuczkę 

Pana Ludwika Walesiaka, mieszkankę z terenu gminy Halinów. Następnie omówił wyniki obrad 

Kapituły Wyróżnień, które odbyły się 11 kwietnia 2013 r. dotyczące wniesienia 5 wniosków 

odnośnie nadania honorowych wyróżnień. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński omówił projekt 

uchwały i następnie odczytał biografię Pana Ludwika Walesiaka. 

Prawnuczka Pana Ludwika Walesiaka p. Maria Kettle w swojej wypowiedzi odniosła się do 

tego, że powinno się dbać i szanować tradycje i patriotyczne korzenie rodzinne. Następnie 

złożyła podziękowania i przedstawiła fotografię Pana Ludwika Walesiaka.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radny p. Adam Ludwiniak wyraził, iż jest dumny z bohatera, jakim był Pan Ludwik Walesiak. 

Następnie złożył podziękowania Kapitule Wyróżnień i Wnioskodawcy. 

Radny p. Andrzej Milczarek poinformował, że Komisja do Spraw Zdrowia, Spraw 

Społecznych, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego pozytywnie zarekomendowała wniosek 

o przyznanie tytułu Honorowy Obywatel Gminy Halinów dla Pana Ludwika Walesiaka. 

Radny p. Marcin Sukiennik również złożył podziękowania za złożenie i poparcie powyższego 

wniosku. Następnie złożył wniosek, aby odczytana biografia każdego wyróżnionego była 

uzasadnieniem do podejmowanych uchwał w sprawie nadania tytułu Honorowego Obywatela 

Gminy Halinów oraz honorowego wyróżnienia „Zasłużony dla Gminy Halinów”. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że 

przedstawione biografie będą integralnymi załącznikami do podjętych przez Radę uchwał oraz 

zostaną w całości odczytane podczas święta Miasta i Gminy Halinów. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusje. 

Radny p. Adam Ludwiniak złożył formalny wniosek o podjęcie projektu uchwały w sprawie 

nadania tytułu Honorowego Obywatela Gminy Halinów Panu Ludwikowi Walesiakowi na 

stojąco przez aklamację. 

Projekt uchwały w sprawie nadania tytułu Honorowego Obywatela Gminy Halinów Panu 

Ludwikowi Walesiakowi został przyjęty przez Radę na stojąco przez aklamację. 
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6. Podjęcie uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania tytułu 

Honorowego Obywatela Gminy Halinów – Druk Nr 328 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński omówił projekt 

uchwały i następnie odczytał biografię Pana Ludwika Walesiaka. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski złożył podziękowania wnioskodawcom za 

wniesienie wniosku, który od początku do końca był inicjatywą mieszkańców. Następnie 

poinformował, że Pan Paweł Gniadowicz jest postacią godną naśladowania i wielce zasłużona 

dla Okuniewa. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że radni 

Okuniewa i radny powiatowy potwierdzili dobry odbiór społeczny Pana Gniadowicza 

w społeczeństwie Okuniewa  

Radna p. Anna Ludwiniak poinformowała, że Komisja do Spraw młodzieży, Oświaty, Kultury 

i Sportu pozytywnie zarekomendowała wniosek 

Radny p. Andrzej Milczarek poinformował, że OSP w Okuniewie złoży do Rady Miejskiej 

w Halinowie wniosek o upamiętnienie dorobku Pana Gniadowicza. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński zaproponował, aby 

podobnie jak poprzednio, przyjąć projekt uchwały na stojąco przez aklamację. 

Projekt uchwały w sprawie nadania tytułu Honorowego Obywatela Gminy Halinów Panu 

Pawłowi Gniadowiczowi został przyjęty przez Radę na stojąco przez aklamację. 

Radny p. Bogdan Janczarek podziękował mieszkańcom Okuniewa, którzy poparli wniosek. 

Radny p. Adam Ludwiniak w hołdzie wypowiedział następujące słowa: „Chwała Bohaterom” 

7. Podjęcie uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania 

honorowego wyróżnienia „Zasłużony dla Gminy Halinów” – Druk  

Nr 329 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski, jako wnioskodawca, omówił projekt uchwały 

w sprawie nadania honorowego wyróżnienia „Zasłużony dla Gminy Halinów” Stowarzyszeniu 

Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych „KUBUŚ”. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję 

Następnie poinformował, że Stowarzyszenie rozwija się cały czas i zachęcił wszystkich do 

przekazania 1% z podatku, jako darowizna dla organizacji. 

Radna p. Katarzyna Goździewska poinformowała, że od wielu lat jest członkiem 

Stowarzyszenia. Następnie odniosła się do zaangażowania i poświęcenie Stowarzyszenia 

i rodziców dzieci niepełnosprawnych. Złożyła podziękowanie Burmistrzowi Halinowa, który był 

wnioskodawcą. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że 

rodzice dzieci niepełnosprawnych, którzy wzięli sprawy w swoje ręce, potrzebują przede 

wszystkim akceptacji, wsparcia i zrozumienia. Następnie zamknął dyskusję. 
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Głosowanie projektu uchwały w sprawie nadania honorowego wyróżnienia „Zasłużony dla 

Gminy Halinów” – Druk Nr 329   

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 15,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0,  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński ogłosił przerwę  

o godz. 17
16

. Obrady wznowiono o godz. 16
33

. 

8. Podjęcie uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie założenia 

Gimnazjum z Oddziałami Dwujęzycznymi w Brzezinach – Druk Nr 330 

Projekt uchwały omówili: Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski, Dyrektor Szkoły 

Podstawowej w Brzezinach p. Marzena Wiśniarska (w formie prezentacji multimedialnej
5
), 

Kierownik Referatu Edukacji i Polityki Społecznej p. Katarzyna Targońska, Skarbnik 

Halinowa p. Teresa Karwowska. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski w swojej wypowiedzi odniósł się do poniesienia 

dodatkowych kosztów w związki ze skargą p. G.Z. na działalność Dyrektora Szkoły 

Podstawowej w Brzezinach oraz decyzji przeprowadzenia audytu w palcówkach oświatowych na 

terenie gminy Halinów. Następnie stwierdził, że koszty na oświaty są decydowanie za duże 

i wyraził nadzieję, że będzie możliwość racjonalnego zmniejszenia tych kosztów bez szkody dla 

dzieci i młodzieży. 

Radna p. Anna Ludwiniak poinformowała, że Komisja do Spraw Młodzieży, Oświaty, Kultury 

i Sportu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie założenia Gimnazjum 

z Oddziałami Dwujęzycznymi w Brzezinach. Następnie zadała pytanie odnośnie pozytywnej 

opinii radcy prawnego dotyczącej wniesionych poprawek przez Komisję. 

Radca prawny p. Maria Woźnicka potwierdziła pozytywną opinię dla wniesionych poprawek 

Komisji. 

Radny p. Marcin Pawłowski poinformował, że Komisja Budżetowa negatywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie założenia Gimnazjum z Oddziałami Dwujęzycznymi w Brzezinach 

(w wyniku głosowania: za – 2, przeciw – 4, wstrzymujących się – 1). W uzasadnieniu wyjaśnił, 

że w tegorocznych budżecie Gminy Halinów nie ma zarezerwowanych środków na utworzenie 

gimnazjum w Brzezinach oraz odniósł się do ryzyka naboru do placówki w kolejnych latach 

i „niepewnych” źródłach finansowania kosztów gimnazjum. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Brzezinach p. Marzena Wiśniarska poinformowała, że 

decyzja o utworzeniu gimnazjum w Brzezinach wynikła po kilkumiesięcznych rozmowach 

i analizach a sprawa jest bardzo znana wszystkim rodzicom (ankiety, przeprowadzone 

konsultacje), którzy w większości zadeklarowali pozostawienie dzieci w gimnazjum 

w Brzezinach. Ponadto zaznaczyła, że realne jest utworzenie jednego oddziału w dwóch latach, 

kiedy dzieci jest mniej i nie występuje ryzyko naboru. Następnie poinformowała, że jest duże 

zainteresowanie osób z sąsiednich gmin.  

W dalszej części swojej wypowiedzi Dyrektor Szkoły Podstawowej w Brzezinach odniosła się 

do źródeł finansowania kosztów gimnazjum, które zakwestionował radny p. Marcin Pawłowski, 

zaangażowania i pomocy rodziców oraz złożonej skargi p. G.Z. w sprawie nieudzielenia 

rocznego urlopu zdrowotnego. 

Radny p. Jan Papis poinformował, że pomysł powstania i lokalizacji gimnazjum jest bardzo 

dobry a po odwołaniu dyrektora w placówce zaistniały pozytywne zmiany. Następnie 

poinformował, że wszystkie inwestycje w miejscowościach: Brzeziny, Wielgolas Brzeziński 

Wielgolas Duchnowski są realizowane z finansowym udziałem mieszkańców. W przypadku 

gimnazjum mieszkańcy również zadeklarowali swój wkład finansowy, ponieważ powstanie 

gimnazjum jest dla nich sprawą prestiżową. 

Radny p. Andrzej Milczarek w swojej wypowiedzi odniósł się do potrzeby utworzenia 

gimnazjum oraz wyraził wielki podziw dla Dyrektora i pracowników placówki w Brzezinach, 

dzięki którym zostały szczegółowo przedstawione koszty rozwoju przyszłego gimnazjum 

w Brzezinach. Zwrócił się z prośbą o bardzo rzetelne, rozważne spojrzenie na możliwość 

dowartościowania Brzezin w zakresie edukacji oraz stwierdził, że podejmując powyższy projekt 

uchwały jest potrzebna solidarność w doprowadzeniu do realizacji tego projektu. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Mińskiego p. Ireneusz Piasecki stwierdził, że nieważne 

jakie będziemy podejmowali ryzyko, zawsze będzie występowało ryzyko. Następnie 

poinformował, że utworzenie gimnazjum z oddziałami dwujęzycznymi jest dla mieszkańców 

Brzezin sprawą priorytetową. Przytoczył słowa Dyrektora jednej z placówek oświatowych 

w powiecie mińskim, iż w obecnej sytuacji liczy się ciągłość nauki, która zapewnia 100% 

przyszłość. Wyraził zdanie, że gimnazjum w Brzezinach powinno powstać pomimo ryzyka. 

Mieszkanka gminy Halinów potwierdziła zainteresowanie rodziców pomocą szkole 

w Brzezinach oraz poinformowała o zaangażowaniu finansowym i fizycznym rodziców. 

Następnie poinformowała, że każdy z rodziców pragnie stworzyć swoim dzieciom jakieś 

perspektywy i możliwość wyboru. Zwróciła się z prośbą o przychylenie się do powstania 

gimnazjum w Brzezinach, które jest bardzo potrzebne. 

Mieszkanka gminy Halinów poinformowała, że nauka w gimnazjum z oddziałami 

dwujęzycznymi stworzy dzieciom szansę nauki języka angielskiego oraz stwierdziła, że należy 

zastanowić się nad zainwestowaniem w dobro dzieci, które jest najważniejsze. Następnie zadała 

pytanie, dlaczego Rada wycofała się z ustaleń powiedzianych na posiedzeniu komisji 

w listopadzie 2012 r. i spotkaniu w Cisiu, tj. po przedstawieniu pozytywnych wyników ankiet, 

Rada pozytywnie zaopiniuje projekt odnośnie powstania gimnazjum. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński w odpowiedzi, 

poinformował, że od chwili obecnej nie znalazły się środki w budżecie Gminy na sfinansowanie 

tej inwestycji. W większości pozytywne wyniki ankiet nie są powodem, aby w brew logice 

budżetowej podejmować decyzję. Odniósł się do budowy sali gimnastycznej przy Zespole 

Szkolno-Przedszkolnym w Cisiu i gimnazjum w Halinowie, które spowodują duże obciążenie 

dla budżetu Gminy. Podkreślił, iż należy poczekać na ostateczną kwotę budowy gimnazjum 

w Halinowie, a następnie powinno się podzielić środki z tej puli przeznaczone na gimnazjum na 

inne inwestycje dla oświaty. Następnie stwierdził, że oświata w gminie Halinów – spoglądając 

przez pryzmat Powiatu Mińskiego – jest z najlepiej doinwestowaną oświatą w powiecie. 

Mieszkanka gminy Halinów zadała pytanie czy powyższe argumenty zostały przedstawione na 

spotkaniu w Cisiu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński potwierdził, że 

argument o sfinansowaniu gimnazjum został przedstawiony na spotkaniu. Następnie wyjaśnił, że 

Rada otrzymała projekt uchwały z uzasadnieniem, które mówiło, iż środki na budowę 

gimnazjum znajdą się w paragrafie. nr 801 budżetu Gminy. Dopiero na etapie dalszej pracy 

komisji okazało się, że środków na pokrycie kosztów nie ma, co potwierdza opinia Skarbnik 

Halinowa. 

Radny p. Marcin Pawłowski wyjaśnił, że z pomocy rodziców nie uda się pozyskać takich 

środków, które przedstawiła Dyrektor. Następnie poinformował, że co roku Komisja Budżetowa 

wychodzi z inicjatywą zwiększania poziomu środków budżetowych na stypendia naukowe dla 

dzieci uzdolnionych. Radny poinformował także, że od początku kadencji Komisja Budżetowa 

zabiega do Burmistrza Halinowa o przeprowadzenie audytu w placówkach szkolnych na terenie 

gminy. Zaznaczył, że dopiero po przedstawieniu wyników analizy, Rada, która jest 

odpowiedzialna za wydawanie środków publicznych, powinna podejmować decyzje. 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Brzezinach p. Marzena Wiśniarska poinformowała, że nie 

tylko audyt zewnętrzny jest w stanie mieszkańcom i osobą podejmującym decyzje 

o najważniejszych inwestycjach w gminie, określić jakie są potrzeby. Koszty budowa 

gimnazjum w Brzezinach są o wiele niższe niż koszty budowy gimnazjum w Halinowie, które są 

realne a nie wirtualne. Ankiety rodziców też są pewną formą pozyskiwania informacji 

o potrzebie inwestycji w Brzezinach. 

Radna p. Halina Kuć zwróciła się z wnioskiem o zakończenie dyskusji a następnie poddaniem 

projektu uchwały pod głosowanie. 

Mieszkaniec gminy Halinów w swojej wypowiedzi odniósł się do finansowania placówek 

w Halinowa, Cisiu i Okuniewie a następnie zadał pytanie: ile placówka w Brzezinach otrzymała 

środków z budżetu Gminy oraz dlaczego kwota dofinansowania w wysokości 40 tyś zł dla 

szkoły w Brzezinach jest nie do przyjęcia dla Rady.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że 

kwota 40 tyś zł jest kwotą potrzebną w roku bieżącym. Następnie przedstawił informacje 

o kosztach utrzymania jednego ucznia w gimnazjach na terenie gminy. Poinformował także, że 

na etapie podjęcia decyzji o budowie gimnazjum w Halinowie nie było wniosku o potrzebie 

stworzenia gimnazjum w Brzezinach.  
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Radna p. Edyta Woźniakowska poinformowała, że miejscowość Cisie, która prężnie się 

rozwija została pominięta, tj. nie zostały przedstawione ankiety. Odniosła się do zwróconych 

ankiet oraz do liczby mieszkańców i osób uprawnionych do głosowania. Następnie radna 

stwierdziła, że mieszkańcy Cisia maja prawo do wypowiedzenia się i powinno być to 

przeprowadzone zgodnie z normami, ponieważ powstanie gimnazjum w Brzezinach jest 

związane ze zmianą obwodu.  

Na koniec swojej wypowiedzi radna poinformowała o swojej solidarności z mieszkańcami Cisia, 

którzy nie mieli szansy wypowiedzenia się w powyższej sprawie. 

Mieszkanka gminy Halinów zadała pytanie: „jaki plan posiada Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Halinowie dotyczący rozwoju placówki w Brzezinach i zwiększeniu ekonomiczności”? 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński w odpowiedzi 

poinformował, że zgodnie z procedurą budżetową plan dla Brzezin powinien się znaleźć 

w 2014 roku z pełnym wyliczeniem kosztów oraz gimnazjum powinno być uruchomione od 

września 2014 roku po uruchomieniu programu VULCAN. Następnie wyraził zdziwienie, że po 

4 miesiącach ciszy, Radzie został przedstawiony projekt uchwały bez podania podstawy 

finansowej przy tak napiętym budżecie Gminy. 

Mieszkanka gminy Halinów zadała pytanie o zapewnienie gwarancji odnośnie powstania 

gimnazjum w Brzezinach w 2014 roku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński wyjaśnił, że nie ponosi 

odpowiedzialności za nie uwzględnienie wniosku dotyczącego budowy gimnazjum 

w Brzezinach przez Komisję Budżetową przy ustalaniu budżetu Gminy. Następnie nawiązał do 

przedstawionych przez Dyrektora placówki w Brzezinach warunków finansowych odnośnie 

powodzenia uruchomienia gimnazjum w 2013 roku, tj. stworzenia dwujęzycznych oddziałów, 

rozwiązania umowy z p. Gąsiorem oraz przeniesienia obecnego przedszkola do domku 

nauczycielskiego.  

Mieszkanka Gminy Halinów zaprzeczyła, że rozwiązanie umowy z p. Gąsiorem było 

warunkiem finansowym powodzenia budowy gimnazjum. 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Brzezinach p. Marzena Wiśniarska także zaprzeczyła 

wypowiedzi Przewodniczącego Rady odnośnie rozwiązania umowy. 

Radny p. Dawid Wojda poinformował, że jest zwolennikiem powstania gimnazjum 

w Brzezinach. Następnie Radny poinformował, że realizacja budżetu będzie bardziej korzystna 

w obecnych czasach gdzie inwestycje wykonuje się znacznie taniej niż planowane i z tego tytułu 

w budżecie Gminy mogą pozostać jakieś oszczędności. Wyraził nadzieję, że budowa gimnazjum 

w Halinowie nie przewyższy kwoty 7 mln zł oraz stwierdził, że na tle inwestycji i potencjalnych 

oszczędności, kwota 40 tyś zł dla placówki w Brzezinach jest niewielka kwotą. Stwierdził, że 

mieszkańcy Brzezin mają szczególne prawo do wypowiedzenia się i decydowania w sprawie 

gimnazjum z uwagi na zaangażowanie i pomoc z ich strony dla placówki w Brzezinach. 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Brzezinach p. Marzena Wiśniarska poinformowała, że 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie na spotkaniu w listopadzie w 2012 roku wystąpił 

z propozycją rozwiązania umowy z p. Gąsiorem. Następnie Dyrektor odniosła się do swoich 

deklaracji, iż podejmie działania zgodne z poleceniem Rady w Halinowie. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że dla 

powstania gimnazjum w Brzezinach, przedszkole musi być przeniesione do domku 

nauczycielskiego ze względów lokalowych. 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Brzezinach p. Marzena Wiśniarska wyjaśniła, że 

pozytywne wypowiedziała się za przeniesieniem przedszkola a obecnego lokalu a nie za 

rozwiązaniem umowy z p. Gąsiorem. 

Radny p. Tomasz Dubiński w swojej wypowiedzi odniósł się do dyskusji. Następnie zadał 

pytania: 

a) o znalezienie przez Skarbnik Halinowa kwoty 54 tyś zł dla szkoły w Brzezinach 

i realizację w stronę dochodów w tym budżecie; 

Skarbnik Halinowa w odpowiedzi poinformowała, że powyższe środki pochodzą z budżetu 

szkoły w Brzezinach z działu oświaty, które są w Urzędzie. 

b) o osobę ustalającą zasady rekrutacji przyjęcia do gimnazjum 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Brzezinach p. Marzena Wiśniarska wyjaśniła powód 

dokonania poprawki statutu gimnazjum. Następnie poinformowała, że o zasadach rekrutacji 

decyduje organ prowadzący, do klasy dwujęzycznej uczniowie sią kwalifikowania na podstawie 

testu predyspozycji językowych, który tworzy zespół nauczycieli gimnazjum na podstawie 

wskazań i wytycznych merytorycznych. W związku z tym, że obecnie nie na nauczycieli 

gimnazjum, możliwe jest, że takiego testu nie będzie w pierwszym roku, tj. organ prowadzący 

decyduje o przyjęciu ucznia. Dyrektor wyjaśniła także zasadność utworzenia klasy z profilem 

podstawowym równoległej z klasą dwujęzyczną.  

c) o deklarację posłania dzieci przez rodziców do klasy dwujęzycznej; 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Brzezinach p. Marzena Wiśniarska poinformowała, że 

rodzice pozytywnie wypowiedzieli się za powstawaniem gimnazjum, ale nie wszyscy 

zadeklarowali posłanie swoich dzieci do klasy dwujęzycznej. W dalszej wypowiedzi Dyrektor 

odniosła się do dużego zainteresowania uczniów, z którymi prowadzi zajęcia, odnośnie 

powstania gimnazjum z oddziałami dwujęzycznymi. 

d) o zasadności powstania gimnazjum z oddziałami dwujęzycznymi a nie zwykłego 

gimnazjum; 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Brzezinach p. Marzena Wiśniarska poinformowała, że 

sama szkoła w Brzezinach nie będzie w stanie zapewnić odpowiedniej ilości dzieci, natomiast 

gimnazjum z oddziałami dwujęzycznymi zapewni większą liczbę uczniów – obniżając koszty 

szkoły – oraz stworzy atrakcyjną i ambitną ofertę edukacyjną, która przyciągnie dzieci nie tylko 

z terenu gminy Halinów. Następnie poinformowała, że według badań przyrost wiedzy językowej 

jest nieporównywalny, jeśli chodzi o klasyczną naukę języka w porównaniu nauki kilku 

przedmiotów po angielsku. 

e) o przedmioty prowadzone w języku angielskim; 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Brzezinach p. Marzena Wiśniarska wyjaśniła, że 

o wyborze przedmiotów, które będą prowadzone w języku obcym decydują możliwości 

kadrowe. 
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f) o możliwości prowadzenia przedmiotów w innych językach obcych, np. francuskim czy 

niemiecki, w kolejnych latach działalności gimnazjum. 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Brzezinach p. Marzena Wiśniarska w odpowiedzi 

poinformowała, że raczej nie. Następnie poinformowała, że pierwszym językiem, który będzie 

nauczany w gimnazjum, będzie język angielski, natomiast drugim język niemiecki. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński zadał pytania odnośnie: 

a) podania liczby dodatkowych godzin zajęć z języka niemieckiego w szkołach 

podstawowych, do których dopłaca Gmina Halinów; 

Kierownik Referatu Edukacji i Polityki Społecznej p. Katarzyna Targońska w odpowiedzi 

poinformowała, że są to dwie godziny dodatkowe w tygodniu dla każdej z klasy. 

b) podania liczby dodatkowych godzin zajęć z języka obcego nauczanego w gimnazjum. 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Brzezinach p. Marzena Wiśniarska poinformowała, że 

będą to dwie godziny tygodniowo oraz zaznaczyła, że z tego tytułu znacząco jest zwiększona 

subwencja oświatowa. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński w swojej wypowiedzi 

odniósł się do ambicji także innych placówek oświatowych na terenie gminy, których 

absolwenci stają się wartościowymi osobami. 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Brzezinach p. Marzena Wiśniarska zadeklarowała swoją 

gotowość współpracy z pozostałymi dyrektorami placówek z terenu gminy. Następnie wyjaśniła, 

że mówiąc o ambitnej ofercie szkoły, miała na myśli ściągnięcie innych uczniów z zewnątrz. 

Radny p. Marcin Pawłowski poddał pod rozwagę oddanie prowadzenia gimnazjum 

Stowarzyszeniu, które założyliby mieszkańcy Brzezin w celu rozwiązania problemu 

z samofinansowaniem się gimnazjum. 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Brzezinach p. Marzena Wiśniarska poinformował, że 

z samej prezentacji nie wynikało samofinansowanie się gimnazjum tylko utrzymanie się 

gimnazjum w kwestii kosztów pracowniczych zmniejszenie kosztów utrzymania gimnazjum 

przy pełnym naborze w ciągu 3 lat. Odnośnie Stowarzyszenia, poinformowała, że nie czuje 

takiej potrzeby. 

Radny p. Jan Papis zaapelował do Rady, aby dać szansę odnośnie stworzenia powyższej 

placówki. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski wyraził szacunek odnośnie argumentów za 

i przeciw. Następnie zwrócił się z prośbą o podjęcie projektu uchwały w sprawie utworzenia 

gimnazjum z oddziałami dwujęzycznymi w Brzezinach. 

Radna p. Edyta Woźniakowska poinformowała, że nie będzie brała udziału w głosowaniu. 
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Głosowanie projektu uchwały w sprawie założenia Gimnazjum z Oddziałami 

Dwujęzycznymi w Brzezinach – Druk Nr 330 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 7,  

przeciw – 7,  

wstrzymujących się – 0,  

Projekt uchwały nie został przyjęty. 

Radna p. Edyta Woźniakowska nie brała udziału w głosowaniu. 

9. Podjęcie uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie ustalenia 

Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Halinów  

– Druk Nr 331 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Halinowa p. Robert Grubek. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że 

najlepszym rozwiązaniem byłoby uchylenie w całości przez Wojewodę Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Halinów i wskazanie nieprawidłowych zapisów, aby nie 

było podstawy do kolejnych zmian uchwały.  

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu utrzymania czystości 

i porządku na terenie Gminy Halinów – Druk Nr 331   

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12,  

przeciw – 1,  

wstrzymujących się – 0,  

Projekt uchwały został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Leszek Gelo, p. Dawid Wojda. 
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10. Zamknięcie sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński zaprosił wszystkich 

obecnych na Jarmark Okuniewski w dniu 27.04.2013 r. oraz Święto Miasta i Gminy Halinów 

w dniu 02.05.2013 r. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin 

Pietrusiński o godz. 20
29 

zamknął obrady XXXV sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej 

w Halinowie. 

 

 

 

 

 Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Halinowie 

 

 Marcin Pietrusiński 

 

 

Protokół sporządziła: 

Dorota Chrzanowska 
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Wykaz załączników
 

do protokołu z obrad XXXV sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej 

w Halinowie w dniu 19 kwietnia 2013 roku: 

 

1. Załącznik nr 1 – wniosek Burmistrza Halinowa Adama Ciszkowskiego z dnia 

15 kwietnia 2013 r. w sprawie zwołania XXXV sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej 

w Halinowie. 

2. Załącznik nr 2 – lista obecności z obrad XXXV sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej 

w Halinowie 

3. Załącznik nr 3 – zawiadomienie o XXXIV sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej 

w Halinowie w dniu 19 kwietnia 2013 roku. 

4. Załącznik nr 4 – Prezentacja pt. Ocena zasobów pomocy społecznej. 

5. Załącznik nr 5 – Prezentacja nt. założenia Gimnazjum z Oddziałami Dwujęzycznymi 

w Brzezinach. 

 

 

 

 

 

 

 

                                                 

 Wykaz załączników dostępny w Biurze Rady Miejskiej w Halinowie. 


